
 

 
Protokoll fört vid SMC Jönköpings län styrelsemöte den 16 augusti 2022 

 

Plats: VMCK, Bankeryd 

 

Närvarande: 

Stefan Jönsson, ordförande 

Johan Westerberg, kassör  

Elisabeth Wiberg, vice sekreterare 

Björn Deichmann, suppleant 

Leif Rogö, ledamot 

Peter Ekund,suppleant 

Jan Karlsson 

Ina Näsmark 

 

Frånvarande: 

Dennis McCrady 

Mikael Hultberg 

 

 

Ärende § 37-§54 

 

§ 55 Öppnande:    Ordförande Stefan Jönsson hälsade välkommen och öppnade mötet 

§ 56  Närvaro:       Se ovan 

 

§ 57  Justerare:      Beslutades att utse Jan Karlsson till justerare av protokollet 

 

§ 58  Godkännande av dagordning: Föreliggande förslag till dagordning godkändes 

 

§ 59 Föregående protokoll:     Föregående protokoll godkändes 

 

§ 60  Ekonomi:        Kassören redovisade resultatrapport. Vårt ”extra” konto är ej fixat 

än,                                                                                                                                                 

                                  årsmöteshandlingar skall skickas in till banken 

 

§ 61  Skrivelser/mail:  Inget nytt 

 

§ 62  Rapporter:      -Angående klädbeställningar så har underställen kommit. Jackor 

är på 

                                      gång. Jacka skall även beställas till Ina, Kepsarna har inkommit. 

                                     -Buffarna kommer inom kort. 

                                     -Nyckelringar ska beställas, Dennis McCrady har ansvar för det. 

 

§ 63  Media:            - Inget nytt 

 

§ 64  MCT:             - Jan Karlsson rapporterar: Bra uppslutning på våra kurser, alla har  

                                   I stort sett varit fullsatta.                       

                                   Betalning med swish har fungerat utmärkt. 

    

Framöver ska vi verka för ett samarbete med Västra Götaland och 

bana i Viskafors. 

            En instruktör skall examineras (Anton) snart i Stockholm. 



Sju stycken är anmälda till instruktörskonferens i Södertälje 29-

30/10. 

Trafikverket är tillfrågade om de vill medverka på en träff med 

Mc-  instruktörerna. 

Axamo gokartbana skall kontaktas i vinter angående ev 

avrostning/Knix kurser. 

            Diskussion angående ev nya aspiranter nästa år. 

 

§ 65  Vägspanare:      Inget att rapportera 

 

§ 66  SMCmedlemmar och klubbar: 

                                     -2467 medlemmar i Jkpg:s län (310 kvinnor) 

                                     -24 klubbar 

                                     -Medelåldern är 52 år (kvinnor och män) 

 

 

§ 67  Kommande aktiviteter: 

                                    -Mälaren runt, ingen från SMC Jkpg som åker. 

                                    -Leif åker till Riksträffen i Borlänge 2-4/9 

                                    -Björn medverkar på Råslättsdagen 3/9 

                                    -Björn åker till trafiksäkerhetskonferensen i september 

                                          

 § 68                            Mc folket: Manusstopp 5/9, utgivning v 40 

                       

 

§ 69                              Beslutsloggen: Inget 

 

§ 70                              Övriga frågor: 

-Styrelsemedlemmar som inte var med på senaste mötet ska fotas 

på nästa möte, Leif fixar detta. 

-Leif meddelar att han skall flytta till Öland i höst, valberedningen 

ska informeras snarast att vi behöver en ny ledamot samt en 

redaktör. 

                                     -Förslag inkom på att funktionärer/instruktörer/styrelsen ska ha 

                                     några gemensamma träffar ett par ggr / år 

                                        

                                     

                                

 

§ 71Nästa möte:       13/9  18.00,VMCK, Bankeryd 

 

§ 54 Mötet avslutas:  Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat 

 

 

Dag som ovan 

 

 

 

Elisabeth Wiberg                                                     Jan Karlsson 
Vice sekreterare                                                        Justerare 

                                                                        

 

Stefan Jönsson 
Ordförande 


